
	
	

Bestyrelsesmøde	d.	27	april	2016	
Grundejerforeningen	Kiplings	Allé	

	
Tilstede:			
Ulla	Niss		
Kasper	Bang-Petersen		
Jeppe	Thaarup		
Peter	Mortensen		
Mette	Juul-Gregersen	
	
Referent:	Jeppe	Thaarup	
	
Referat:	
Dagsorden	 Diskussion	 Beslutning	
1.		Konstituering	 Fordeling	af	formandspost,	

bestyrelsesmedlemmer	og	
suppleanter	
	
Desuden	skal	vi	være	OBS	på	
at	den	nye	formand	får	evt.	
dokumenter	fra	Linda,	og	at	
navn	rettes	hvor	nødvendigt.	
Forslår	at	ny	formand	selv	
kontakter	Linda	og	får	styr	på	
den	del.	

Mette	vælges	som	formand,	
Jeppe	og	Peter	fortsætter	som	
suppleanter.	
	

2.		Den	nye	bestyrelse	 Hvordan	vil	vi	arbejde	i	den	
nye	bestyrelse?	

Vi	bestræber	at	uddele	
opgaver	og	udnævne	
tovholdere	.	

3.		Opsamling	fra	
generalforsamlingen	

a.	Kontaktperson	fra	
bestyrelsen	vedr.	arbejdsdage	
(er	der	behov	for	dette)?	
	
b.	Kontaktperson	vedr.	
legepladsudvalg,	herunder	
behov	for	særskilt	forsikring?	
–	forslår	Ulla,	da	hun	er	en	del	
af	udvalget		
	
c.	Kontaktperson	vedr.	
sommerfest	–	forslår	Mette,	
da	hun	lovede	at	hjælpe	til	
	
	
d.	Ansvarlig	for	videre	
arbejde	i	forhold	til	vej,	
herunder	i	forhold	til	at	
”kompensation”	for	
anvendelse	fra	de	nye	
tilkørsler	og	evt.	arbejde	med	
opsættelse	af	cikader	

a.	Kasper	holder	kontakten	
vedr.	arbejdsdagen.	
	
	
b.Peter	tager	kontakten	ifht	
forsikring	af	legepladsen.	
Div.	forsikringspolicer	bliver	
lagt	på	hjemmesiden.	
	
	
c.	Mette	hjælper	Natascha	
med	festen,	ulla	nævner	igen	
at	Bent	kan	give	indspark	
med	leje	af	telt	osv.	
	
d.	Kasper	arbejder	videre	
med	den	eventuelle	
økonomiske	deling	af	
stamvejen.		
Kasper	arbejder	også	videre	
med	nedsænkning	af	farten	
på	vores	veje.	Opgaven	



	
	
	
	
	
e.	Arbejde	i	forhold	til	
reetablering	efter	
nedlæggelse	af	fiber	–	forslår	
Jeppe	da	han	tidligere	har	haft	
teten	
	
f.	Ansvarlig	for	slidlag	i	etape	
2,	fastsættelse	og	udmelding	
af	dato	

opdeles	i	2:	30	km/t	zone	på	
stikvejene	og	evt	30	km/t	
zone	på	stamvejen.	
	
e.	Jeppe	tager	kontakt	til	
entreprenøren,	men	
modtager	gerne	henvendelser	
omkring	de	steder/områder	
hvor	der	skal	rettes	op.	
	
f.	Mette	udmelder	dato	for	
slidlag	så	tidligt	som	muligt,	
men	vi	afventer	udmelding	
ifht	30	km/t	zone.	Vi	
forventer	det	sker	i	løbet	
sommeren.	Vi	varsler,	så	vidt	
muligt,	en	måned	i	forvejen.	
		

4.	Vedligeholdelse	af	fælles	
arealer	

Iflg.	Linda’s	beretning	er	der	
et	udestående	ved	om	KONN-
haveservice	forsat	ønsker	at	
vedligeholde	fælles	arelaerne	
–	vi	skal	have	en	tovholder	på	
denne	opgave	

KONN	haveservice	er	
lukket/bliver	lukket	(da	
begge	drenge	er	flyttet	
hjemmefra),	men	Bent	starter	
nyt	firma.	Bestyrelsen	aftalte	
at	græsset	skal	gødes	i	år,	da	
mosset	er	ved	at	tage	
overhånd.		
	
Efter	mødet	besigtigede	
bestyrelsen	fællesarealerne	i	
etape	2	(mod	vest	og	syd)	og	
kunne	konstatere	at	det	var	
umuligt	at	slå	græs	på	disse	
områder	pga.	jordoplag,	spor	
fra	maskiner	og	
byggematerialer.		
	
Bestyrelsen	henstiller	til	at	
man	husker	at	rydde	op	efter	
endt	byggeprocess	på	
fællesarealer,	også	de	grønne	
områder.			
	

5.	Evt.	
	

	 a.	Bestyrelsen	henstiller	til	at	
parkering	sker	i	egen	
indkørsel	eller	i	den	side	af	
vejen	med	armering.	Ikke	i	
den	anden	side.	(Jf.	
lokalplanen).	
	
b.	Mette	opretter	første	
udkast	til	Husorden.	
	
c.	Næste	møde	hos	Ulla,	21/6	
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d.	Mette	sender	referat	fra	
Generalforsamling	til	mailing	
listen.	

	
	
	


